
مدیر تیم فوتبال پرسپولیس گفت: چگونه است که با این همه 
کم کاری، کوتاهی، عدم انجام وظایف و اتفاقاتی که همه دیدند 

مدعی حق می شوند و پرسپولیس را محکوم می کنند؟
  عذرخواهی؟

 افشین پیروانی درباره اتفاقاتی که در بازی روز پنجشنبه 
توسط هواداران تراکتور رقم زده شد، اظهارداشت: با توجه به 
اینکه هیچ مقام مسئولی به خاطر آن مسائل از باشگاه پرسپولیس 
و از مردم عذرخواهی نکرد، من از بینندگان تلویزیونی و 
هواداران عذرخواهی می کنم که آن مسائل رقم خورد و شرایط 
و امنیت برای ادامه مسابقه فراهم نبود. این مسائل همیشه 
باعث تأسف است، چون قرار است از فوتبال لذت ببریم. وی 
ادامه داد: پرسپولیس همه جا هوادار دارد. ما حتی چند روز 
قبل برای میزبانی در شهر بی طرف، تبریز را در نظر داشتیم، 
چون در تبریز و آذربایجان طرفداران بسیاری داریم. انتخاب ما 
احساسی که نسبت به تبریز و مردم آن داریم را به خوبی نشان 
می دهد. امیدواریم آخرین باری باشد که چنین صحنه هایی 

دیده می شود. 
  تماشاگران 

پیروانی بیان کرد: سازمان لیگ مسئول فراهم آوردن شرایط 
یکسان و برابر برای همه تیم هاست و این مسئولیت را به عنوان 
برگزارکننده قبول کرده است. ما همچنین می خواهیم ببینیم 

مسئول تأمین امنیت جانی بازیکنان و هرکس که در ورزشگاه 
بود، کدام مجموعه است. بازیکنان تراکتور که کنار بازیکنان 
ما قرار می گرفتند هم امنیت جانی نداشتند. همین حالا که 
دارم صحبت می کنم به شدت ناراحت هستم و تمرین تیم ما 

تحت تاثیر آن اتفاقات بود. بازیکنان می گفتند اگر یکی از آن 
سنگ ها سر کسی را می شکست و چشمی را کور می کرد 

تکلیف چه بود؟ فقط بحث بازیکنان ما نیست که بیش 
از همه در معرض خطر بودند. توپ جمع کن ها، عوامل 
برگزاری مسابقه، داوران، عکاسان، ماموران انتظامی و 
حتی خود تماشاگران در خطر بودند. حتی به مربی و 

کاپیتان خودشان که کنار مربی ما قرار می گرفتند تا به 
آنها سنگ زده نشود رحم نمی کردند که البته جا 

دارد از همین جا از »ساغلام« و »مهدی 
کیانی«، سرمربی و کاپیتان تراکتور 
به خاطر رفتار جوانمردانه ای که 

داشتند، تشکر کنم. 
  اظهارنظر 

وی اضافه کرد: متاسفانه این 
روزها از بعضی مسئولان شهری 
عجیبی  اظهارنظرهای  آنجا 
می شنویم که نشان می دهد، نه 

تنها از مسائل فوتبالی بلکه از حوزه ای که مسئولیت آن را برعهده 
دارند، هیچ شناخت و آگاهی ندارند. این بازی را هم تریبونی برای 
اظهارنظر خود یافته اند در حالی که سواد لازم درباره موضوعی که 
درباره آن صحبت می کنند و کاری که انجام می دهند را ندارند. 
قبل از اظهارنظر ابتدا با توجه به مسئولیتی که دارند یکبار بروند 
آن ورزشگاه را ببینند و مسئولیت خود برای رفع مشکل را انجام 
بدهند. وظیفه خودشان را رها کرده اند و بعد درباره پرسپولیس 

اظهارنظر می کنند. 
  خواسته 

مدیر تیم فوتبال پرسپولیس ادامه داد: موضوع 
دیگر این است که چه کسی گفت این مسائل 
فقط در بازی ها با پرسپولیس روی می دهد؟ در 
دیگر بازی ها هم بوده است. متاسفانه بعضی افراد، 
مسئولیت ضعف عملکرد خودشان را روی دیگران 
می ریزند. واقعا امیدواریم که عقلانیت و منطق جای 
خود را در رفتار و گفتار باز کند. همچنین گفته اند داور 
و ناظر مسابقه حاضر بودند بازی را شروع 
کنند، ولی پرسپولیس قبول نکرد. 
خواسته من این است که فرافکنی ها 
و اظهارنظرهای خلاف واقع، دیگر 
ادامه پیدا نکند در غیر این صورت 
صحبت های  شود،  نیاز  اگر 
دیگری هم هست که بخواهیم 
مطرح کنیم و این اصلا برای آنها 

خوب نیست. 

افشین پیروانی: 

منبهجایتراکتوریهاعذرخواهیمیکنم!
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دیدگــــــاه
مشکلبودجهوفدراسیونها

بودجه بسیاری از فدراسیون های ورزشی کافی نیست. 
بودجه هایی که به فدراسیون ها تعلق می گیرد از محل اعتبارات 
وزارت ورزش وجوانان و کمیته ملی المپیک است. با توجه به 
سیاست های کلان در ابعاد ورزش همگانی و قهرمانی، میزان 
بودجه تخصیص یافته به هر فدراسیونی مشخص می شود. قطعا 
ارزیابی دقیقی از وضعیت یکایک فدراسیون ها صورت می گیرد 
و بر مبنای مشخصی بودجه ها واریز می شود. به عنوان مثال 
کمیته ملی المپیک ۶۰ میلیارد تومان اعتبار دریافت می کند 
و باید آن را میان ۵۲ فدراسیون تقسیم کند. شاخصه های 
مختلفی از قبیل کسب مدال در بازی های المپیک، آسیایی، 
توجه به ورزش بانوان، گسترش کسب مدال های جهانی و... 
لحاظ می شود و بر همین اساس بودجه ها پرداخت خواهد شد. 
به عنوان مثال کشتی بیشترین مدال ایران را در میادین مهم 
به دست می آورد و در رنکینگ پایانی مسابقات باعث دیده شدن 
نام کشورشان می شود. این فدراسیون به دلیل موفقیت هایی که 
رقم می زند و برای استمرار این موفقیت ها استحقاق دریافت 
بودجه بیشتری را دارد. در معتبرترین مسابقات جهانی پس از 
کشتی شاهد موفقیت رشته هایی چون وزنه برداری، تکواندو، 
.. هستیم و طبیعتا بیشترین بودجه باید به آنها  والیبال و.
اختصاص یابد. فوتبال که چندین دوره است در بازی های 
آسیایی ناکام بوده، بیش از ۴۰ سال است قهرمان جام ملت های 
آسیا نشده، سالیان زیادی است تیم ملی زیر ۲۳ سال در صعود 
به المپیک ناکام مانده، ۳۰ سال از آخرین قهرمانی نماینده ای 
از ایران در لیگ قهرمانان آسیا می گذرد و با وجود چنین 
عملکردی بودجه زیادی نصیبش نمی شود ولی این ورزش 
مخاطبان بسیار زیادی دارد و به همین خاطر پول زیادی وارد 
آن می شود. نباید شاخصه ها را تنها در عناوین جست وجو کرد. 
همچنین امتیازی که به بانوان مدال آور المپیک و بازی های 
آسیایی داده می شود بالاتر از مردان است و این موضوع در 
تعیین سقف بودجه تاثیر دارد. در وزارت ورزش هم معاونت 
قهرمانی براساس شاخصه های خود بودجه ای را که از دولت 
می گیرد به فدراسیون ها تزریق می کند. بیشترین تلاش صورت 
گرفته تا بودجه عادلانه و منصفانه در اختیار فدراسیون ها قرار 
بگیرد. رشته هایی که ضریب موفقیت آنها بالاتر است و آبروی 
ورزش ایران محسوب می شوند بودجه بیشتری می گیرند. در 
مورد شمشیربازی هم باید بگویم در تلاش هستیم تا سهم خود 
را در میادین بین المللی به نحو احسن ادا کنیم. حضور ایران در 
میان ۲۵ تیم برتر المپیک و ایستادن در رتبه پنجم یا ششم 
بازی های آسیایی باید حفظ و ارتقا یابد و ورزش تاثیر شگرفی 
در شناخت هر کشوری دارد و به همین خاطر در تقسیم بودجه 
باید نهایت دقت صورت گیرد تا شاهد تنزل جایگاه کشورمان 
نباشیم. البته با افزایش بودجه و توجه بیشتر به رشته هایی که 
در گذشته به مدال نزدیک شده بودند امکان کسب رتبه بهتری 
را خواهیم داشت. برخی رشته های ورزشی معدن طلا هستند 
و باید پس از کشف به آن رسیدگی بیشتری کرد. در المپیک 
توکیو شاهد بودیم جواد فروغی از رشته تیراندازی موفق به 
کسب مدال طلا شد و جایگاه ایران را در جدول مدال ها بسیار 
بالا برد. در گذشته هم بانوان تیرانداز در بازی های آسیایی و 
همچنین پاراالمپیک و پاراآسیایی مدال های ارزشمندی به 
ارمغان آوردند و در شمشیربازی مدال های جهانی و آسیایی 
داشته ایم و در المپیک هم فاصله بسیار کمی تا مدال المپیک 
داشته ایم. در تیروکمان، جودو و... هم بخت های خوبی داریم تا 
بتوانیم به موفقیت های ارزنده ای برسیم. اگر سرمایه گذاری ها 
به درستی در ورزش صورت پذیرد می توانیم سنگینی کفه ترازو 
مدال ها را به سوی خود بکشانیم، ولی نباید انتظار داشته باشیم 
تا مدال ها در حداقل فاصله ممکن به دست  آید. نگاه بلندمدت 
به موفقیت های ورزشکاران که سرمایه های اصلی هستند 
کمک می کند و البته لازم است حمایت از ورزشکاران همراه با 

انتظارات معقولی باشد تا فرصت سوزی نکرده باشیم. 

فارس: باشگاه پیکان در خصوص مذاکره غیرقانونی 
نماینده های برخی تیم های لیگ برتری با بازیکنانی که با پیکان 
قرارداد دارند، اطلاعیه ای را صادر کرد که در ادامه می خوانید: 
متاسفانه با نزدیک شدن به پایان رقابت های لیگ برتر فوتبال، 
نمایندگان برخی باشگاه ها در اقدامی کاملا غیرحرفه ای و 
غیراخلاقی با بازیکنان تحت قرارداد پیکان مذاکراتی را انجام 
داده و با پیشنهادهای واهی و اغواکننده در پی اغفال نفرات 
جوان و آینده دار این باشگاه هستند. این اتفاق در حالی رخ داده 
که بدیهی است در فضای حرفه ای فوتبال و با توجه به اینکه 
همچنان دو هفته به پایان رقابت های لیگ برتر باقی مانده است، 
مذاکره با بازیکنان تحت قرارداد یک باشگاه اقدامی غیرقانونی و 
قابل پیگرد است. از این رو از افرادی که با این نوع اقدامات ناپسند، 
مقاصد شومی را در فضای فوتبال دنبال می کنند، می خواهیم 
برای رسیدن به اهداف خود، اخلاق حرفه ای را زیرپا نگذارند 
که در غیراینصورت مجبور به افشاگری درباره نام باشگاه های 
موردنظر و همچنین ثبت شکایت در دستگاه های قضائی فوتبال 

خواهیم بود. 

فوتــــبالداخلی

فضلا...باقرزاده
 رئیس فدراسیون شمشیربازی

 

سیدداوود سیدعباسی سرمربی شهرخودرو درمورد 
شکست ۳ بر صفر این تیم مقابل سپاهان اظهارداشت: تیم ما 
بعداز بازی با مس رفسنجان، به انسجام  خوبی دست پیدا کرد. 
البته قبل از آن در ۳ بازی پایانی نیم فصل اول هم به وضعیت 
پایدار و خوبی رسیده بودیم، اما مقابل مس رفسنجان به خاطر 
در اختیارنداشتن بازیکنان مان، نتیجه شکست ۳ بر یک رقم 
خورد. همه دیدند بعداز آن بازی، تیم ما دوباره به روند رو 
به رشدی دست پیدا کرد و تا همین بازی اخیر با سپاهان 
بازی های خیلی خوبی را ارائه دادیم. وی ادامه داد: تیم 

سپاهان واقعا شایستگی های فراوانی دارد و تا آخرین هفته 
می توانست در کورس قهرمانی باشد.. در بازی با سپاهان ما 
در یکسری از پست ها کمبود بازیکن داشتیم. برخی بازیکنان 
ما حدود ۱۷ هفته کامل بازی کردند و جایگزینی هم نداریم 
تا به آنها استراحت بدهیم. سیدعباسی ادامه داد: بازهم 
از بازیکنانم تشکر می کنم. جدا از مشکلاتی که در بیرون 
داشتیم، با رقیبانمان همیشه برخورد خوب و مهربانانه تری 
انجام می شد و سختگیری های بیشتر همیشه برای تیم ما 
بود. وی تصریح کرد: همه این اتفاقات دست به دست هم داد 

تا بچه های ما به جایگاهی که حقشان است نرسند، ولی با 
این وجود هیچ چیزی باعث نمی شود تلاش بچه های تیم 
را فراموش کنیم و چیزی از ارزش های آنها کم نمی  شود. در 
طول فصل مشکلات زیادی داشتیم و تنها جایی که مشکل 
نداشتیم، در خود تیم بود  . واقعا همه هرکاری از دستشان 
بر می آمد کردند تا شهرخودرو سرپا بماند. هنوز هم برای 
نگه داشتن این انرژی در تیم امیدوار هستیم تا در این ۲ بازی 
هم بازی های خوبی را به نمایش بگذاریم. سیدعباسی در 
خصوص بازی با پرسپولیس، توضیح داد: در تمام فصل سعی 
کردیم تمام بازیکنان مان را در شرایط مسابقه حفظ کنیم و 
برای این بازی هم تمام بازیکنان ما آمادگی لازم را دارند تا در 
مقابل پرسپولیس به میدان بروند. اینطور نیست که تیم ما 

برخی بازیکن خاص داشته باشد. 

سیدداوود سیدعباسی: 
سختگیری ها برای ما و برخورد خوب برای حریفان بود

آرمان ملی: در حالی که صعود تیم ملی به 
جام جهانی نهایی شده است به یکباره بحث 
انتخاب تیم ملی یا پرسپولیس برای »کریم 
باقری« پیش کشیده شده و حتی گفته 
می شود »خداداد عزیزی« جایگزین »کریم 

باقری« می شود! 
  حقوق مربی

براساس اسناد و مدارک مالی و خزانه داری 
فدراسیون فوتبال، کریم باقری به عنوان دستیار 
دراگان اسکوچیچ، برای هر بازی تیم ملی 
دستمزد ۱۵۵ میلیون تومانی به عنوان حقوق 
و مزایا دریافت کرده است. کریم باقری قبل از 
اعزام تیم ملی فوتبال ایران به مسابقات انتخابی 
جام جهانی در بحرین، با درخواست دراگان 
اسکوچیچ و تایید شهاب الدین عزیزی خادم به 
عضویت کادرفنی تیم ملی درآمد. او در یکسال 
گذشته، در هنگام  برگزاری اردوها از تمرینات 
پرسپولیس جدا و به تیم ملی ایران ملحق می شد 
و نقش او را چیزی ما بین سرپرست و مربیگری 
در تیم ملی می دانستند که قرار است نظم و 
انضباط در هنگام اردوها را به خاطر شخصیت 
کاریزماتیک خود حفظ کند. »ایسنا« در ادامه 
نوشت: کریم باقری با قرارداد ۱۰۰میلیون 
تومان به ازای هر بازی، مبلغ ۹۰۰میلیون تومان 
برای ۹ مسابقه دریافت کرده و مازاد بر این، 
مبلغ ۹۱۵ میلیون تومان به اضافه ۵۲ میلیون 
و ۷۰۰ هزار تومان هم پول تو جیبی یورویی از 
این فدراسیون گرفته تا جمع حقوق و مزایای 

کریم باقری ظرف یکسال همکاری با فدراسیون 
فوتبال بالغ بر یک میلیارد و ۸۶۷ میلیون و ۷۰۰ 

هزار تومان شود. 
  برنامه فدراسیون 

مهرداد اصولی، سخنگوی فدراسیون فوتبال 
در مورد مباحثی که نسبت به احتمال حضور 
خداداد عزیزی در تیم ملی مطرح شده است، 
گفت: عزیزی از سرمایه های بسیار ارزشمند 
و بی قیمت فوتبال ماست که در سطح آسیا 
و دنیا چهره شناخته  شده ای است. حضور 
و وجود او فرصت مغتنمی برای فدراسیون 
فوتبال است اما مذاکرات و گفت وگوها با او 
در حوزه سرپرست و کادرفنی تیم ملی انجام 
می شود هر زمان نهایی شد حضور را اعلام 
خواهیم کرد. البته گفت وگوها و صحبت های 
خارج از هیات رئیسه انجام شده و استیلی و 
کادرفنی با عزیزی صحبت کرده اند با ماحصل 
کار را به اطلاع ما برسانند تا پس از آن موضوع 
را اطلاع رسانی کنیم. وی در ادامه گفت وگو با 
برنامه »تهران ورزشی« »رادیوتهران« در مورد 
اینکه آیا حضور خداداد عزیزی در تیم ملی به 
بحث کریم باقری و مهرداد خانبان برمی گردد 
که از بین این تیم و پرسپولیس یکی را انتخاب 
کنند، بیان کرد: اینگونه نیست بحث باقری 
و خانبان تصمیمی است که سرمربی گرفته 
است. و همچین طبق آیین نامه ها و ضوابط 
حاکم باید این ۲ مربی یک تیم را انتخاب کنند. 
موضوع هم در سطح سرپرست تیم ملی در حال 

پیگیری است. ما هم از مذاکرات انجام شده 
مطلع هستیم.

  نظر خداداد 
خداداد عزیزی درباره دلیل حضورش در 
کنار تیم ملی فوتبال کشورمان اظهارداشت: 
حدود یکماه قبل حمید استیلی به من زنگ و 
گفت می خواهیم به عنوان همراه برای بازی با 
کانادا کنار بچه های تیم ملی باشی . البته به او 
گفتم راه دور است و اگر می شود، نیایم زیرا 
مقداری در پروازهای طولانی اذیت می شوم. 
مسیر ایران تا کانادا هم زیاد است. البته استیلی 
هم گفت بیا در پرواز کنار خودم بنشین و 
قول می دهم به شما بد نمی گذرد )باخنده(. 
وی ادامه داد: در آن زمان اصلا بازی ایران و 
کانادا نهایی نشده بود اما استیلی به من گفت 
اگر بازی قطعی شود، باید ما را همراهی کنی. 
خلاصه حدود ۹ تا ۱۰ روز قبل حامد مومنی 
پس از رسمی شدن بازی از من درخواست 
کرد مدارک خود را برای این سفر تحویل 
بدهم که من هم کپی پاسپورت خود را برای 
وی فرستادم. چند روز قبل هم باردیگر با من 
تماس گرفتند و سوال هایی پرسیدند. بحث ما 
در همین حد است و صحبتی درباره حضورم 
در کادرفنی تیم ملی نشده است. مهاجم 
اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان درمورد اینکه 
مسائلی مطرح شده مبنی بر اینکه قرار است 
جای کریم باقری را در تیم ملی بگیرد، افزود: 
چه کسی چنین حرفی زده است ؟ در فوتبال 

ایران این مسائل زیاد مطرح می شود اما هیچ 
صحبتی نکردم و کسی هم به من چیزی نگفته 
است. روحم از این ماجرا خبر ندارد و فقط 
درمورد سفر به کانادا با من صحبت کرده اند که 
با توجه به طولانی بودن سفر نمی دانم چگونه 

به این سفر بروم، زیرا خیلی اذیت می شوم. 
  صحبت باقری 

کریم باقری که بابت حرف و حدیث روز های 
گذشته ناراحت است به »تسنیم« گفت: 
بحث ناراحتی نیست. آقای اسکوچیچ از من 
خواست که با تیم ملی همکاری کنم و این 
همکاری در فدراسیون قبلی هم ایجاد شد. 
حالا بحث نهادهای نظارتی مطرح شده است، 
اما نمی دانم چرا تا ۲ماه پیش از این خبرها نبود. 
نمی دانم برخی دوستان چه عجله ای دارند که 
من باید خیلی زود تصمیم خودم را بگیرم. 
وقتی فدراسیون هنوز با ما تسویه حساب 
نکرده است، چطور باید از عقد قرارداد حرف 
بزنیم؟! متاسفانه برخی دوستان می خواهند 
شیطنت کنند تا به منافع شخصی شان برسند. 
تا زمانی که با ما تسویه حساب نکنند نمی توانند 
از قرارداد بستن صحبت کنند و بگویند که 
آیا می خواهم بمانم یا بروم. این صحبت ها 
حرفه ای نیست و نمی دانم برخی دوستان 
دنبال چه چیزی هستند. همه می دانند 
اولویت من پرسپولیس است و یک فصل دیگر 
هم با این تیم قرارداد دارم. من مشکلی در 
پرسپولیس ندارم و بودن در این تیم بزرگ 
برایم افتخار است. در ضمن منتی هم سر 
هیچ کس نمی گذارم. من در پرسپولیس راحت 
هستم و دوستانم در این تیم هستند. اگر یحیی 
گل محمدی صلاح بداند در خدمت تیم هستم 
و اگر هم اتفاقی غیر از این افتاد جدا می شوم. 
فعالیت در تیم ملی هم برایم من افتخار است، 
ولی همه می دانند که اولویت من پرسپولیس 
است. آیا مربیان باشگاهی و ملی در جاهای 
دیگر مجانی کار می کنند؟! همه جا عرف 
است که بازیکن یا مربی قرارداد امضا می کند 
و براساس آن قرارداد دستمزدش را می گیرد. 
آیا من از فدراسیون و تیم ملی خواستم که 
به کریم باقری پیشنهاد همکاری بدهند؟ 
آنهایی که قرارداد من یا دیگر اعضای کادر فنی 
را رسانه ای کردند. این کار واقعا درست نیست. 
مگر من دزدی کردم که اینگونه حاشیه درست 
می کنند؟ برخی می خواهند مرا به حاشیه 
ببرند، ولی سنگ آنها به جای دیگری می خورد. 
من دنبال حاشیه نیستم و در پرسپولیس کارم 
را انجام می دادم که تیم ملی پیشنهاد داد و من 

هم قبول کردم. 

فابیو جانواریو، همبازی سابق فرهاد مجیدی 
در استقلال می گوید که سرمربی آبی پوشان از 
ابتدای فصل پتانسیل قهرمانی را نشان داده بود و 
او می توانست به این عنوان ارزشمند دست پیدا 
کند. مشروح صحبت های بازیکن سابق استقلال 
را درمورد قهرمانی آبی پوشان در ادامه می خوانید: 
استقلال قهرمان شد. نظرتان چیست؟

ابتدا می خواهم بگویم من هم همراه استقلال 
احساس قهرمانی می کنم. از اینکه بعداز ۱۰ سال 
استقلال را قهرمان می بینم بی نهایت خوشحالم 
و می توانم شادی و خوشحالی همه هواداران این 
تیم را در این لحظه تصور کنم. من هم خیلی 
خوشحالم که دوباره فرهاد مجیدی را با استقلال 

قهرمان می بینم. 
  فکر می کردی استقلال با هدایت فرهاد 

مجیدی قهرمان شود؟
من واقعا به کار فرهاد اعتقاد داشتم، در 
مصاحبه های دیگری گفته بودم که امیدوارم 
در آینده ای نزدیک فرهاد دوباره استقلال را بالا 
ببرد و با این تیم قهرمان شود. حتی از راه دور هم 
دوست دارم بازی ها را دنبال کنم ببینم با چه 
انرژی او خودش را به عنوان یک رهبر تیم قرار 
می دهد. او با گذشت زمان در حال پیشرفت در 
کار فنی خود بود و توانست استقلال را دوباره به 

تیمی محترم و برنده تبدیل کند. 
  گفته می شود برای جشن قهرمانی 
به تهران دعوت شده اید. به ایران سفر 

می کنید؟
از سوی باشگاه چنین دعوتی صورت گرفته و 
تصمیم گرفتم شرکت در این اتفاق بزرگ را قبول 
کنم و با فرهاد و بچه ها قهرمانی را در ورزشگاه 

آزادی جشن بگیریم. 
  اگر بخواهید بازیکنی را به عنوان ستاره 
این فصل تیم معرفی کنید، کدام بازیکن را 

انتخاب می کنید؟
برای من عادلانه نیست که تنها بازیکنی را 
انتخاب کنم که برجسته ترین بازیکن تیم باشد. 
برای من سخت است که از دور تصمیم بگیرم 
چون نمی توانم همه مسابقات را تماشا کنم. 
من می خواهم به همه بازیکنان استقلال بابت 
عملکرد فوق العاده شان در این فصل تبریک 

بگویم. همه شما یک قهرمان بودید. 
  استقلال با ادامه شکست ناپذیری 
در این فصل می تواند جام طلایی را بالای 

سر ببرد. 
من واقعا معتقدم که آنها می توانند در این 
فصل تاریخ ساز شوند. در ۲ بازی پیش رو حفظ 
تمرکز بالا و تمرکز شدید برای حفظ این عملکرد 

باورنکردنی لازم است. 
  به نظر شما استقلال برای تکرار این 

موفقیت به چه عواملی نیاز دارد؟
رسیدن به اوج کار سختی است، ماندن در 
اوج کار بسیار سخت تری است. بنابراین، برای 
قهرمان ماندن، باید انگیزه، کار، تعهد، تمرکز در 
همه سطوح را اضافه کرد، زیرا همیشه شخص 
دیگری وجود خواهد داشت که بخواهد جای 

آنها را بگیرد. 

گفـــتوگـــو

تبدیلشدنتشککشتی 
بهرینگبوکس

ایسنا: کشتی گیر سنگین وزن روس در 
حرکتی عجیب با مشت به حریف مغول خود 
حمله کرد. آتسامازتبلوف کشتی گیر روسی پس 
از اینکه در مسابقه حریف را با مشت به زمین 
زد، از مسابقات اخراج شد. تبلوف در مسابقات 
کشتی پادوبنی در مسکو در وزن ۱۲۵ کیلوگرم 
به مصاف لخاگواگرل منختور مغولستانی رفت. 
در اواخر این مبارزه تبلوف ناگهان از کوره در 
رفت و با مشت به سمت کشتی گیر حریف 
حمله ور شد که یکی از این ضربات به صورت 
این کشتی گیر برخورد کرد و باعث شد او 
نقش بر زمین شود. میخائیل مامیاشویلی، 
رئیس فدراسیون کشتی روسیه تایید کرد که 
این فدراسیون مجازات سختی را برای این 

کشتی گیر ۲۲ ساله در نظر خواهد گرفت. 

خارجازمستطیلسبز

فابیو جانواریو: 
خوشحالمکه»فرهاد«

دوبارهقهرمان
شدهاست

خــــبر
مقصدبعدی»قائدی«
ازنگاهرسانههایعربی

سایت دوبی اسپورت و کوره ۳۶۵ پیش بینی 
کردند که مهدی قائدی در تابستان الاهلی را 
ترک کند و راهی الغرافه قطر شود. قائدی در 
تابستان سال قبل بعداز درخشش در استقلال 
راهی شباب الاهلی امارات شد. پیش بینی 
می شد که الاهلی پلی برای حضور قائدی در 
فوتبال اروپا باشد، اما این بازیکن نتوانسته است 
انتظارات را در تیم اماراتی برآورده کند. مهدی 
علی، سرمربی الاهلی اعتقادی به مهدی قائدی 
ندارد و به ندرت از این بازیکن در ترکیب اصلی 
استفاده می کند. دو سایت دوبی اسپورت و 
کوره ۳۶۵ پیش بینی کردند که مهدی قائدی 
در تابستان پیش رو الاهلی را ترک کند. این 
دو سایت عربی از الغرافه به عنوان جدی ترین 
مشتری قائدی یاد کردند. هدایت الغرافه را 
استراماچونی سرمربی سابق استقلال برعهده 
دارد و در صورت پیوستن قائدی به این تیم 
شاهد شکل گیری دوباره زوج قائدی و دیاباته 

خواهیم بود. 

ناراحتی »باقری« از تصمیم فدراسیون 

»خداداد«جانشین»کریم«میشود؟!

   تیمجدید
یک نشانه جدید برای انتقال پل پوگبا به یوونتوس 
مشاهده شده است. آرایشگر این ستاره فرانسوی 
پستی را در صفحه اجتماعی خود به اشتراک گذاشت که 

احتمالا نشانه انتقال پل پوگبا به یوونتوس است.

  واکنش
امید عالیشاه کاپیتان پرسپولیس بعداز شکایت 
باشگاه تراکتو ر با انتشار پستی کنایه آمیز به 5 برد 
پیاپی مقابل این تیم اشاره کرده است تا اختلافتش با 

تبریزی ها عمیق تر شود.

        مثلث
در روزهای اخیر صحبت هایی مبنی بر مذاکرات 
باشگاه بارسا مطرح شد. شاید مثلثی جدید و کاملا 
متفاوت را در خط حمله بارسا برای فصل بعد شاهد باشیم؛ 
مثلثی متشکل از رافینیا، لواندوفسکی و آنسو فاتی.

ت
شــ

سنو
عک

  باشگاه پاری سن ژرمن با انتشار پیامی در صفحه اش در 
توئیتر اعلام کرد که آنخل دی ماریا در پایان فصل جاری این 
تیم را ترک خواهد کرد. دی  ماریای ۳۴ ساله که تابستان سال 
۲۰۱۵ با قراردادی ۶۳ میلیون یورویی از منچستریونایتد به 
پاری سن ژرمن پیوست، تا پایان فصل جاری با تیم پایتخت 
فرانسه قرارداد دارد و به این ترتیب در تابستان بازیکن آزاد 
خواهد بود. گفته می شود یوونتوس خواهان جذب ستاره 

سابق رئال مادرید است، بازیکنی که آخرین 
بازی اش را برای PSG انجام و به دوران 

پرنس  دو  پارک  در  بازیکنی اش 
که با کسب ۱۸ جام همراه بود، 
پایان داد. او در هفت سالی که در 
پاری سن ژرمن حضور داشت، بیشتر 
از هر بازیکن دیگری در این تیم 

موفق به کسب جام شد.. 

بیــنالمــلل


